
Vragenhalfuur

HvB In het vragenhalfuur van morgenavond wil Hart voor 
Boemendaal bij het College informeren over de actuele stand 
van het toezicht en handhaving van het massale metershoge 
grondverzet op het landgoed Klein Wildhoef in Bloemendaal 
(gelegen tussen de Donkerelaan en de Krullenlaan). 
Eerder dit jaar zijn richting onze fractie en ook Ons 
Bloemendaal dienaangaande verwachtingen gewekt, die 
blijkbaar nog niet hebben geleid tot concrete stappen.  
Waarop duurt het wachten zo lang en hoe lang gaat het nog 
duren? 

 
LB Hierbij onze vragen voor het vragenhalfuur in de commissie 

bestuur & middelen.
 
Kunt u ons berichten waarom de gemeente de jarenlange 
huur van het gebouw Tinholt voor de Buurt Vereniging 
Overveen (BVO) heeft opgezegd?   
De BVO is de oudste bestaande buurtvereniging van 
Nederland. De BVO vervult in onze gemeente en dan met 
name in Overveen een belangrijke – niet commerciële – 
schakel op cultureel en maatschappelijk beleid.  
Nu blijkt dat de gemeente heeft aangegeven een volgens de 
gemeente marktconforme huur van 15.000 euro in rekening 
te willen gaan brengen.  
Wat zijn dan de overwegingen om dat voornemen te hebben 
bij een niet commerciële Buurt Vereniging, die tot op heden 
geen subsidie ontvangt anders dan de symbolische huur van 1
euro, om dan de huur met 15.000 % te verhogen? Ter info: 
daar staan geen of absoluut onvoldoende inkomsten 
tegenover, het is geen commerciële instelling!  
 
Realiseert de gemeente zich dat als de gemeente dat toch 
doorzet, dat het einde van deze Buurtvereniging is? 
 Acht het College dat voornemen van die opzegging en die 
gigantische huurverhoging passend in de sfeer van een goede
verhuurder en in haar relatie tot een Buurt Vereniging die 
haar bestaansrecht jaarlijks bewijst?  
 


